

# 铝扣板生产厂家的铝扣板效果图大全

产品名称	铝扣板生产厂家的铝扣板效果图大全
公司名称	佛山市建威装饰材料有限公司
价格	12.00/件
规格参数	规格:600*600 型号:LKB 产地:广东佛山
公司地址	佛山市南海区狮山镇小塘工业区
联系电话	0757-82813155 13924844954

## 产品详情

建威铝扣板厂家生产的铝扣板吊顶有多种结构、款式和颜色可供选择；建威厂家生产的铝扣板吊顶安装起来有美观大方的铝扣板吊顶效果图；建威厂家可以向您提供铝扣板吊顶批发，而且建威厂家的铝扣板吊顶价格绝对合理。铝扣板的说明如下：

Jianwei aluminum buckle manufacturers producing aluminum pinch plate ceiling has a variety of structure, styles and colors ; Jian Wei manufacturers producing aluminum pinch plate ceiling installation has beautiful figure of impression drawing; Jianwei manufacturers can provide aluminium pinch plate ceiling to you wholesale, and Jianwei factories ' pinch plate ceiling price is reasonable. The aluminium pinch plate is explained as follows:

1、铝扣板常用的规格：（单位均用mm计算）

1, Aluminum pinch plate commonly used specifications: (units are calculated by mm)

2、铝扣板常用厚度：0.4到1.5mm

2, Aluminum pinch plate commonly used thickness: 0.4mm to 1.5mm

3、铝扣板价格：20元到80元不等

3, Aluminium pinch plate price: 20 yuan arrives 80 yuan differ

4、颜色通常用于白色，灰色，其他颜色可色调，以满足客户需求来定色

4, Color is usually used in white, gray, and other colors can be tonal in order to meet customer demand for color

5、铝扣板吊顶色彩丰富，可选性广。铝扣板色泽繁多，色彩可以组合搭配，和谐高雅。

5, Aluminum pinch ceiling color is rich, optional wide. Aluminum pinch plate has many colors, colors can be combined with, it is harmonious and elegant.

6、铝扣板吊顶优良的加工性能。铝扣板可以用普通的木材和金属加工工具进行剪、锯、铣冲、压、折、弯等加工成型，能准确完成设计造型要求。

6, Aluminum pinch plate excellent processing performance. The aluminum pinch plate can be processed by ordinary wood and metal processing tools, such as cutting, sawing, milling, punching, pressing, folding and bending. The design requirements can be accurately completed.

7、铝扣板吊顶板面平整，棱线分明，吊顶系统体现出整齐、大方、富贵高雅、视野开阔的外观效果。铝扣板具备阻燃、防腐、防潮的优点，而且装拆方便，每件板均可独立拆装，方便施工和维护。如需调换和清洁吊顶面板时，可用磁性吸盘或专用拆板器快速取板，也可在穿孔板背面覆加一层吸音面纸或黑色阻燃棉布，能够达到一定的吸音标准。

7, Aluminum pinch ceiling edges clear, smooth surface. The ceiling system reflects neat, elegant, noble and elegant appearance, broad vision. The aluminum pinch plate has the advantages of flame retardance, corrosion resistance and moisture resistance, and it is convenient for assembly and disassembly. Each plate can be disassembled independently, so as to facilitate construction and maintenance. If you need to exchange and clean the ceiling panels, you can use magnetic chuck or special plate removal device to take the plate quickly, and you can also add a layer of sound-absorbing paper or black flame retardant cotton cloth on the back of the perforated panel to achieve a certain standard of sound absorption.

铝扣板的应用：铝扣板广泛应用于高级写字楼、办公室、机场、车站、厂房、医院、银行、商场、展览馆等。

Aluminum buckle used: aluminum buckle is widely used in high office buildings, offices, airports, stations, factories, hospitals, banks, shopping malls, exhibition halls, etc..

佛山市建威铝扣板厂家是专业生产和销售铝扣板吊顶，如果您想了解更多关于铝扣板的资料，请点击登录建威官网：铝扣板吊顶

<http://www.fsjwlth.com/Product/fangbantianhua/>

或咨询我们的业务经理罗小姐，她的电话/微信：13924844954

Foshan Jian Wei aluminum pinch plate factory is specialized in the production and sale aluminum pinch plate ceiling, if you want to know more about the aluminum buckle information, please click on the website: the aluminum gusset plate ceiling

<http://www.fsjwlth.com/Product/fangbantianhua/>

Or consult our business manager, Miss Luo, on her phone / WeChat: 13924844954